
CONSILIUL JUDEȚEAN BUZĂU 
 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în ședința ordinară  
a Consiliului Județean Buzău 
  din data de 30 aprilie 2025 

 
 

 
Lucrările ședinței sunt conduse de domnul Lucian Romașcanu –

Preşedintele Consiliului Judeţean Buzău. 
 
La şedinţă participă domnul Vicepreședinte Petre Adrian Robert și consilierii 

județeni:  Alexandru Raluca – Ecaterina, Stanciu Costin, Predonescu Violeta – 
Rafaela, Dobrița Ionel, Corcodel Claudiu, Dragomir Ionuț – Sebastian, Voicu 
Claudiu, Stan Sorin – Valeriu, Manolache Valentin, Dedu Răzvan, Scîntei Faustin 
– Doru, Suditu Silviu – Marius, August Daniel, Roșioru Claudia – Cecilia, Coman 
Rodica, Vieru Mariana – Eliza, Mircică Constantin, Dinu Cozmin, Moldoveanu 
Laurențiu, Muraru Dorin, Mitoiu Geta, Bîrlă Marian, Posea Mircea – Ciprian, 
Zaharia Ion, Zoican Adrian, Holban Corina - Monica. 

 
Absenți motivat: Ionașcu Laurențiu – Irinel, Iacob Cristina – Iuliana, Ioniță 

Nicoleta – Briana și Dinu Eugen – Cristinel. 
 

Sunt prezenți și: doamna Mirela Oprea – Director executiv – Direcția Juridică 
și Administrație Publică Locală, domnul Ciolan Liviu – Mihail – director executiv - 
Direcția economică și domnul Cristea Constantin – Administratorul public al 
județului Buzău, domnul Sorin Pătrașcu în calitate de invitat. 

La lucrările şedinţei sunt prezenţi reprezentanţi ai presei, radiourilor şi 
posturilor locale de televiziune.  

Consilierii judeţeni au fost convocaţi în şedinţă ordinară în baza Dispoziției 
Preşedintelui Consiliului Judeţean Buzău Dispoziţia nr. 156 din data de 24 aprilie 
2025. 

 
Lucrările şedinţei sunt deschise de domnul Lucian Romașcanu – 

Preşedintele Consiliului Judeţean Buzău care a spus: 

- Dragi colegi, 

Este prima ședință după Sărbătorile Pascale și mă bucur să vă revăd. 
În plus față de agendă: -  domnul Adrian Petre o să ia cuvântul – a făcut 

niște acțiuni în forță, a verificat niște mere pentru că am avut niște reclamații, și 
trebuie să fim foarte atenți la modul cum se asigură Programul de hrană pentru 
copii și nu acceptăm nicio abatere de la calitate; 
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- am avut ieri o întâlnire cu toți membrii conducerii Spitalului Județean de 

Urgență Buzău, iarăși în urma unei acțiuni a lui Adrian Petre la UPU. 
 Am decis să avem o primă întâlnire după care acest tip de dialog să 
continue pentru a încerca să oferim cele mai bune servicii pacienților și 
în același timp să informăm publicul buzoian despre ce înseamnă cu 
adevărat  activitatea în Spitalul județean și în special la UPU. Sunt foarte 
multe așteptări din partea oamenilor trebuie să le explicăm care este 
nivelul realist al așteptărilor pentru că nu există niciun fel de problemă 
în calitatea actului medical, problemele percepute vin în special din zona 
de comunicare deficitară între personalul medical și aparținători. Am luat 
ieri niște prime decizii legate de acest aspect, o să continuăm prin 
contractele cu media pe care le are Consiliul Județean cu o campanie  de 
verificare de două săptămâni după minivacanța de 1 mai astfel încât 
medici, conducători ai unității, oameni implicații în activitatea de la UPU 
să explice public ce înseamnă activitatea lor de la intrarea pacientului pe 
ușa spitalului și până la tratament și externare astfel încât să asigurăm 
un climat de înțelegere și bună colaborare între pacienți, aparținători și 
medici pentru că scopul este comun. E nevoie de respect reciproc, e 
nevoie de înțelegere iar lucrurile sunt, cred eu, destul de ușor de 
rezolvat.  
La sfârșitul ședinței, domnul manager al spitalului ne va spune câteva 

cuvinte.  

Ședința ordinară am convocat-o prin Dispoziţia nr. 156 din data de 24 
aprilie 2025. 

La şedinţă sunt prezenţi 27 consilieri județeni și Președintele Consiliului 
Județean Buzău. 
 Şedinţa este legal constituită şi îşi poate desfăşura lucrările. 
 

Vă supun aprobării prin vot, procesul-verbal al ședinței ordinare din data 
de 27 martie, care a fost afişat pe site-ul propriu.  

 
Supus la vot, procesul verbal a fost aprobat cu 27 voturi „pentru” și 

Președintele Consiliului Județean Buzău. 

 
* 

Ca urmare, vă supun aprobării următoarea ordine de zi: 
 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRE PRIVIND: 

1. Constatarea încetării mandatului de consilier județean și respectiv 
încetarea de drept a mandatului de vicepreședinte al Consiliului Județean Buzău 
al domnului Damian Claudiu-Constantin prin demisie și vacantarea unui mandat 
de consilier județean; 
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2. Execuția bugetului propriu al județului Buzău pe trimestrul I 2025 pe 
cele două secțiuni; 

3. Aprobarea utilizării în anul 2025 a excedentului anual al bugetului 
propriu al județului Buzău rezultat la încheierea exercițiului bugetar la 31 
decembrie 2024 – formă actualizată 1; 

4. Aprobarea rectificării a II – a a bugetului propriu al județului Buzău 
pe anul 2025; 

5. Rectificarea I a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al 
Centrului Școlar de Educație Incluzivă Rm. Sărat; 

6. Rectificarea I a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al 
Spitalului Județean de Urgență Buzău; 

7. Rectificarea I a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al 
Teatrului „George Ciprian” Buzău; 

8. Rectificarea I a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al 
Muzeului Județean Buzău; 

9. Rectificarea I a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al 
Centrului Județean de Cultură și Artă Buzău; 

10. Acordarea unui ajutor financiar în sumă de 553.000 lei Unității 
Administrativ – Teritoriale Municipiul Rm. Sărat; 

11. Aprobarea acordării de subvenții pentru activități de asistență socială 
de la bugetul Județului Buzău în anul 2025,  conform Legii nr. 34/1998; 

12. Asumarea organizării și derulării procedurilor de atribuire a 
contractelor pentru achiziția produselor și implementarea măsurilor educative 
aferente Programului pentru școli al României la nivelul județului Buzău pentru 
anii școlari 2025-2026, 2026-2027, 2027-2028 și 2028-2029; 

13. Actualizarea Comisiei de evaluare și selecție a solicitărilor pentru 
activități de tineret și pentru tineret conform Legii nr. 350/2005 de la bugetul 
Județului Buzău pentru mandatul 2024 – 2028; 

14. Actualizarea componenței Comisiei tehnice de amenajare a teritoriului 
și urbanism a Județului Buzău pentru mandatul 2024-2028; 

15. Revocarea/desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Buzău 
în Consiliul de Administrație al Casei Județene de Asigurări de Sănătate Buzău, în 
mandatul 2024 – 2028; 
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16. Aprobarea „Planului Local de Acțiune pentru Mediu al Județului 
Buzău”; 

17. Aprobarea constituirii unui drept de trecere în favoarea UAT - comuna 
Măgura, prin Consiliul Local Măgura pentru unele sectoare din drumurile județene 
DJ 203 F și DJ 203 G aflate în proprietatea publică a județului Buzău și în 
administrarea Consiliului Județean Buzău, în vederea realizării obiectivului de 
investiții „Înființare sistem inteligent de distribuție gaze naturale în comuna 
Măgura, satele aparținătoare Măgura și Ciuta, județul Buzău”; 

18. Modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Buzău 
nr.22/2025 privind aprobarea solicitării de trecere din domeniul public al statului 
în domeniul public al județului Buzău pentru unele construcții (clădiri) și terenul 
aferent acestora din imobilul – „Palat Administrativ” situat în municipiul Buzău, 
B-dul N. Bălcescu nr.48, aflat în administrarea Ministerului Afacerilor Interne, 
Instituția Prefectului - Județul Buzău; 

19. Aprobarea modificării nivelului unui post din statul de funcții al 
Bibliotecii Judeţene „Vasile Voiculescu” Buzău; 

20. Modificarea nivelului unor posturi din statul de funcții al Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău; 

21. Aprobarea unor modificări în statul de funcții al Spitalului Județean de 
Urgență Buzău; 

22. Aprobarea modificării Listei stațiilor pentru fiecare traseu din 
Programul județean de transport rutier de persoane prin servicii regulate aferent 
județului Buzău; 

23. Aprobarea modificării tarifelor de călătorie pentru serviciul public de 
transport județean de persoane prin curse regulate, grupa de trasee 06 din 
Programul județean de transport, potrivit prevederilor Contractului de delegare a 
gestiunii serviciilor publice de transport persoane în aria teritorială de competență 
a Unității Administrativ-Teritoriale Județul Buzău nr. 16777/02.10.2023; 

24. Aprobarea aderării în calitate de membri asociați la Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitară „ȚINUTUL BUZĂULUI” a Unităților Administrativ - 
Teritoriale comuna Cislău, comuna Gura Teghii și comuna Siriu, precum și a 
modificării Statutului Asociației; 

25. Stabilirea unui mandat special reprezentantului Județului Buzău în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Buzău 2008” 
pentru ședința din luna mai 2025; 
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26. Modificarea componenței Consiliului Director al Fundației 
„Communitas Buzău”; 

27. Modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Buzău nr. 
17/2025 privind aprobarea tarifelor/prețurilor pentru prestațiile Societății 
„Domenii Prest Serv ”SRL Buzău în baza contractelor de delegare a gestiunii unor 
activități ale serviciului public de administrare a domeniului public și privat al 
județului Buzău, respectiv servicii de operare a deșeurilor din construcții și 
demolări, pentru anul 2025; 

28. Aprobarea situațiilor financiare anuale, a contului de profit și pierdere, 
a repartizării profitului realizat în exercițiul financiar 2024 precum și aprobarea 
bugetului de venituri și cheltuieli al Societății „Domenii Prest Serv” SRL Buzău 
pentru anul 2025; 

29. Aprobarea participării în anul 2025 a Unității Administrativ Teritoriale 
- Județul Buzău și a instituțiilor subordonate Consiliului Județean Buzău sau 
finanțate de la bugetul Consiliului Județean Buzău în cadrul Programului privind 
reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi, prin promovarea 
vehiculelor de transport rutier nepoluante şi eficiente din punct de vedere 
energetic 2025-2030. 

II. Informare privind rezultatul evaluării managementului la unele 
instituții de cultură. 

* 
Suplimentar, vă propun proiectul de hotărâre, discutat în comisiile de 

specialitate, respectiv: 

30. Aprobarea participării la cursuri de perfecționare a consilierilor județeni 
din cadrul Consiliului Județean Buzău - mandatul 2024-2028. 

* 
    Supun aprobării ordinea de zi: 
 
 Supusă la vot, ordinea de zi, a fost aprobată cu 27 voturi „pentru” și 
Președintele Consiliului Județean Buzău. 
  

                                                 * 
*     * 

 Anterior dezbaterii și votului pentru proiectele de hotărâri de astăzi, vă 
consult dacă sunteți de acord cu exercitarea votului deschis la proiectele de la 
punctele 13, 14, 15 și 26, acte administrative cu privire la numiri/desemnări de 
persoane în comisii ale Consiliului Județean Buzău. 
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Propunerea pentru exercitarea votului deschis la proiectele de la punctele 

13, 14, 15 și 26 a fost aprobată cu 27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului 
Județean Buzău. 

 
Domnul Lucian Romașcanu: - Ar mai fi vreo două lucruri pe care le 

consider importante, trebuie să vă aduc la cunoştinţă, după cum știți am avut în 
contestație licitația pentru microbuze electrice. Exista la momentul în care s-a 
contestat această licitație riscul ca foarte mulți bani din bugetul județului să 
meargă pentru microbuze destul de scumpe în zone aproape de nedeservit cu 
asemenea tipuri de vehicule. Din păcate și la CNSC  și la Curtea de Apel am 
pierdut fiind puși în situația de a achiziționa toate cele 61 de microbuze electrice. 
Am avut discuții cu furnizorul, împreună cu domnul Secretar General am căutat 
soluțiile legale de a diminua valoarea contractului astfel încât să achiziționăm doar 
ceea ce se plătește prin PNRR. Adică să avem achiziționate microbuze doar prin 
bani europeni, restul să fie salvate pentru bugetul județului Buzău pentru proiecte 
de investiții. Se pare că am găsit înțelegere la furnizor, domnul Gavrilă este în 
contact cu furnizorul și cred că avem mari șanse, după ce vom informa Ministerul 
Educației și vom obține autorizația necesară să diminuăm acest contract și asta 
este o veste bună pentru noi. 

 
1. Vă supun votului proiectul de hotărâre privind constatarea încetării 

mandatului de consilier județean și respectiv încetarea de drept a mandatului de 
vicepreședinte al Consiliului Județean Buzău al domnului Damian Claudiu-
Constantin prin demisie și vacantarea unui mandat de consilier județean. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
2. Vă supun votului proiectul de hotărâre privind execuția bugetului propriu 

al județului Buzău pe trimestrul I 2025 pe cele două secțiuni. 
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

26 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(doamna Mitoiu Geta nu a participat la vot fiind sub incidenţa art. 228 alin. 

(1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ). 

* 
*     * 

3. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea utilizării în anul 
2025 a excedentului anual al bugetului propriu al județului Buzău rezultat la 
încheierea exercițiului bugetar la 31 decembrie 2024 – formă actualizată 1. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

26 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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(doamna Mitoiu Geta nu a participat la vot fiind sub incidenţa art. 228 alin. 

(1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ). 

* 
*     * 

4. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a II-a a 
bugetului propriu al județului Buzău pe anul 2025. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

26 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(doamna Mitoiu Geta nu a participat la vot fiind sub incidenţa art. 228 alin. 

(1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ). 

* 
*     * 

5. Vă supun votului proiectul de hotărâre privind rectificarea I a bugetului 
de venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Centrului Școlar de Educație Incluzivă Rm. 
Sărat.  

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

26 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(doamna Vieru Eliza-Mariana nu a participat la vot fiind sub incidenţa art. 228 

alin. (1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ). 

* 
*     * 

6. Supun la vot proiectul de hotărâre privind rectificarea I a bugetului de 
venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Spitalului Județean de Urgență Buzău. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

25 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(domnii Dedu Răzvan și Zoican Adrian nu au participat la vot fiind sub 

incidenţa art. 228 alin. (1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului               
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ). 

* 
*     * 

7. Supun votului proiectul de hotărâre privind rectificarea I a bugetului de 
venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Teatrului „George Ciprian” Buzău. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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8. Supun votului proiectul de hotărâre privind rectificarea I a bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Muzeului Județean Buzău.  
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
9. Supun la vot proiectul de hotărâre privind rectificarea I a bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2025 al Centrului Județean de Cultură și Artă Buzău. 
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
10. Supun votului proiectul de hotărâre privind acordarea unui ajutor 

financiar în sumă de 553.000 lei Unității Administrativ – Teritoriale Municipiul Rm. 
Sărat. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
11. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea acordării de 

subvenții pentru activități de asistență socială de la bugetul Județului Buzău în 
anul 2025, conform Legii nr.34/1998. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
12. Supun la vot proiectul de hotărâre privind asumarea organizării și 

derulării procedurilor de atribuire a contractelor pentru achiziția produselor și 
implementarea măsurilor educative aferente Programului pentru școli al României 
la nivelul județului Buzău pentru anii școlari 2025-2026, 2026-2027, 2027-2028 
și 2028-2029.  

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
13. Supun la vot proiectul de hotărâre privind actualizarea Comisiei de 

evaluare și selecție a solicitărilor pentru activități de tineret și pentru tineret 
conform Legii nr. 350/2005 de la bugetul Județului Buzău pentru mandatul 2024 
– 2028.  
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Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
14. Supun votului proiectul de hotărâre privind actualizarea componenței 

Comisiei tehnice de amenajare a teritoriului și urbanism a Județului Buzău pentru 
mandatul 2024-2028. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
15. Supun la vot proiectul de hotărâre privind revocarea/desemnarea 

reprezentantului Consiliului Județean Buzău în Consiliul de Administrație al Casei 
Județene de Asigurări de Sănătate Buzău, în mandatul 2024 – 2028. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
16. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea „Planului Local 

de Acțiune pentru Mediu al Județului Buzău”. 
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
17. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea constituirii unui 

drept de trecere în favoarea UAT - comuna Măgura, prin Consiliul Local Măgura 
pentru unele sectoare din drumurile județene DJ 203 F și DJ 203G aflate în 
proprietatea publică a județului Buzău și în administrarea Consiliului Județean 
Buzău, în vederea realizării obiectivului de investiții „Înființare sistem inteligent 
de distribuție gaze naturale în comuna Măgura, satele aparținătoare Măgura și 
Ciuta, județul Buzău”. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
18. Supun votului proiectul de hotărâre privind modificarea și completarea 

Hotărârii Consiliului Județean Buzău nr.22/2025 privind aprobarea solicitării de 
trecere din domeniul public al statului în domeniul public al județului Buzău pentru 
unele construcții (clădiri) și terenul aferent acestora din imobilul – „Palat 
Administrativ” situat în municipiul Buzău, B-dul N. Bălcescu nr.48, aflat în 
administrarea Ministerului Afacerilor Interne, Instituția Prefectului - Județul 
Buzău. 
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Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
19. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării 

nivelului unui post din statul de funcții al Bibliotecii Judeţene „Vasile Voiculescu” 
Buzău. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
20. Supun votului proiectul de hotărâre privind modificarea nivelului unor 

posturi din statul de funcții al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Buzău. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

26 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(doamna Roșioru Claudia - Cecilia nu a participat la vot fiind sub incidenţa 

art. 228 alin. (1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ). 

* 
*     * 

21. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea unor modificări în 
statul de funcții al Spitalului Județean de Urgență Buzău. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

25 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 
(domnii Dedu Răzvan și Zoican Adrian nu au participat la vot fiind sub 

incidenţa art. 228 alin. (1) lit. „e” din Ordonanța de Urgență a Guvernului               
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ). 

* 
*     * 

22. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării Listei 
stațiilor pentru fiecare traseu din Programul județean de transport rutier de 
persoane prin servicii regulate aferent județului Buzău.  

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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23. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor 
de călătorie pentru serviciul public de transport județean de persoane prin curse 
regulate, grupa de trasee 06 din Programul județean de transport, potrivit 
prevederilor Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de transport 
persoane în aria teritorială de competență a Unității Administrativ-Teritoriale 
Județul Buzău nr. 16777/02.10.2023.  

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
24. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea aderării în calitate 

de membri asociați la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „ȚINUTUL 
BUZĂULUI” a Unităților Administrativ - Teritoriale comuna Cislău, comuna Gura 
Teghii și comuna Siriu, precum și a modificării Statutului Asociației. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
25. Supun la vot proiectul de hotărâre privind stabilirea unui mandat special 

reprezentantului Județului Buzău în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară „Buzău 2008” pentru ședința din luna mai 2025. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
26. Supun votului proiectul de hotărâre privind modificarea componenței 

Consiliului Director al Fundației „Communitas Buzău”. 
 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
27. Supun votului proiectul de hotărâre privind modificarea și completarea 

Hotărârii Consiliului Județean Buzău nr. 17/2025 privind aprobarea 
tarifelor/prețurilor pentru prestațiile Societății „Domenii Prest Serv ”SRL Buzău în 
baza contractelor de delegare a gestiunii unor activități ale serviciului public de 
administrare a domeniului public și privat al județului Buzău, respectiv servicii de 
operare a deșeurilor din construcții și demolări, pentru anul 2025. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
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28. Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea situațiilor 

financiare anuale, a contului de profit și pierdere, a repartizării profitului realizat 
în exercițiul financiar 2024 precum și aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli 
al Societății „Domenii Prest Serv” SRL Buzău pentru anul 2025. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
29. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea participării în 

anul 2025 a Unității Administrativ Teritoriale - Județul Buzău și a instituțiilor 
subordonate Consiliului Județean Buzău sau finanțate de la bugetul Consiliului 
Județean Buzău în cadrul Programului privind reducerea emisiilor de gaze cu efect 
de seră în transporturi, prin promovarea vehiculelor de transport rutier 
nepoluante şi eficiente din punct de vedere energetic 2025-2030. 

 
Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 

27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
* 

*     * 
30. Aprobarea participării la cursuri de perfecționare a consilierilor județeni 

din cadrul Consiliului Județean Buzău-mandatul 2024-2028. 
 

Nu au fost intervenții. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat cu 
27 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 
*     * 

II. La punctul al II-lea al ordinii de zi, nu prezintă nimeni public această 
informare? 

 
Doamna Oprea Mirela:- Nu. Informarea a fost la materialele comunicate 

doamnelor și domnilor consilieri. 
 
Domnul Lucian Romașcanu: - Atunci vă supun însușirii Informarea 

privind rezultatul evaluării managementului la unele instituții de cultură. 
 

Informarea, supusă la vot, a fost însușită cu 27 voturi „pentru” și 
Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 
*     * 

 Domnul Lucian Romașcanu: - Am să-l rog pe domnul Adrian Petre să ne 
spună câteva cuvinte despre programul de masă pentru copii. 
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 Domnul Adrian – Robert Petre: - Mulțumesc domnule Președinte. Bună 
ziua! În urma unor sesizări venite din partea unor conducători de școli și a unor 
cetățeni, ieri am efectuat controale la Școala gimnazială Poșta Câlnău și Școala 
gimnazială Pietroasele unde am descoperit că merele din Programul măr, lapte, 
corn nu erau conforme, erau mere stricate. Am notificat de urgență contractorul 
și până luni are obligația de a remedia această problemă, dacă nu o va remedia 
și merele nu vor fi cum trebuie vom recurge la rezilierea contractului imediat. 
 
  Domnul Lucian Romașcanu: - Mulțumesc! Poate părea ceva 
neimportant, dar este foarte important, se investesc foarte mulți bani în masa 
copiilor, avem un grad ridicat de abandon școlar, iar fiecare măsură pe care o 
luăm pentru menținerea copiilor în școli trebuie să fie corectă, sănătoasă și nu 
permitem niciun fel de abatere. 
 O altă chestiune extrem de importantă: de când cu mijloacele de 
comunicare în masă este extrem de publică activitatea Spitalului Județean și de 
la UPU. Trebuie să ne asigurăm că tot ce se întâmplă acolo din partea noastră 
este bine făcut, iar cei care vor atenta la siguranța medicilor și a personalului 
sanitar de acolo vor avea mari probleme, am întărit paza. Deci îi rog pe toți care 
apelează la serviciile medicale să o facă cu încredere dar și cu decență. 
 Îl rog pe domnul manager al Spitalului să ia cuvântul. 
 

Domnul Sorin Pătrașcu: - Bună ziua! În cursul zilei de ieri am avut o 
întâlnire de lucru, noi cei din conducerea Spitalului Județean de Urgență Buzău 
cât și din cadrul Secției UPU  - SMURD în care am analizat nu numai ce s-a 
întâmplat sau ce s-a postat urmare a controlului care a fost efectuat de domnul 
Vicepreședinte Adrian Petre, cât și celelalte aspecte care au fost publicate și aduse 
la cunoștința publicului sau aparținătorilor de către tot ce înseamnă media online. 
Am luat în considerare cam tot ceea ce s-a scris în ultima perioadă și am apreciat 
în această întâlnire de lucru faptul că se impune cel puțin din punct de vedere al 
resursei umane, să suplimentăm numărul de posturi necesare pe o zonă de lucru 
de asistență socială care să permită o comunicare directă între pacient și 
aparținător prin acest asistent social care va inform aparținătorul care așteaptă 
la spital sau este într-o altă locație în afara spitalului și care poate fi informat 
periodic cu privire la traseul pacientului în cadrul Spitalului Județean de Urgență 
Buzău. Se impune, așa cum am spus, ca această suplimentare să aibă loc în 
perioada următoare. Vom suplimenta numărul de asistenți sociali de la 2 la 5, 
astfel încât să putem asigura 24 de ore din 24 pentru o informare corectă, rapidă 
pentru aparținătorii care au pacienți în cadrul UPU – SMURD. De asemenea, din 
punct de vedere al instrumentelor care ne vor fi utile și nouă ca spital dar și 
aparținătorilor, vom implementa în perioada următoare și suntem în discuții, 
săptămâna viitoare avem întâlnire cu trei societăți prestatoare care pot pune la 
dispoziția Spitalului Județean de Urgență Buzău cu sprijinul Consiliului Județean 
o aplicație care să ne permită oricând ca un aparținător să fie informat pe bază 
de sms sau să vedem care va fi din punct de vedere tehnic calea de informare 
către aparținător în așa fel încât traseul pacientului să fie cunoscut la orice 
moment al prezentării sau internării în cadrul Spitalului Județean de Urgenţă 
Buzău.  
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Mai mult decât atât începând cu luna mai vom implementa o aplicație la 

nivelul spitalului pe toate saloanele existente pe secțiile spitalului,  aplicație care 
permite completarea unui chestionar de satisfacție a pacientului în așa fel încât 
noi să avem de acum încolo o imagine clară și o analiză pertinentă asupra 
lucrurilor care probabil nouă conducerii spitalului sau conducerii secțiilor ne scapă 
la o anumită perioadă de timp și aceste completări de chestionare ne vor ajuta în 
asigurarea unui management constructiv pentru Spitalul Județean de Urgență 
Buzău și bineînțeles pentru o informare corectă. 

 
Domnul Lucian Romașcanu: - Mulțumesc domnule manager. În plus va 

exista un departament de comunicare cu presa, vom avea un serviciu al 
purtătorului de cuvânt mult mai dinamic în Spitalul Județean, iar tot ce a spus 
domnul manager legat de aplicația despre gradul de satisfacție al pacienților, 
rapoartele vor fi lunar publicate în media pentru ca oamenii să știe care este 
situația și care este evoluția.  

Colegii dacă au ceva de spus? 
 
Domnul Dinu Cozmin: -  Bună ziua! Dacă îmi permiteți domnule manager, 

domnule Președinte, stimați colegi, probabil doar cei care nu au ajuns la Spitalul 
Județean nu–și dau seama care este problema reală.  Este o problemă pe care 
din păcate nici vizita domnului Vicepreședinte și niciun manager nu o poate 
schimba. Este vorba de atitudinea pe care unii angajați de acolo o au față de 
pacienți. Iar dacă aceștia nu pot înțelege că oamenii nu vin la spital nici de 
plăcere, nici de bucurie ci vin cu o problemă de sănătate și cei care ar trebui să-i 
trateze pe lângă tratamentul medical ar trebui să aibă grijă și la vocabularul pe 
care îl folosesc și atitudinea pe care o au față de pacienți, cred că discuția e 
degeaba. Concret, este foarte bună ideea cu chestionarele, dar mă întreb ce se 
va întâmpla cu chestionarul sau mulțimea de chestionare care vor atesta că unii 
dintre angajații spitalului nu își fac treaba așa cum ar trebui. Mulțumesc! 

 
Domnul Sorin Pătrașcu: - Ne -au fost semnalate aceste aspecte, la acest 

moment le-am analizat din punct de vedere comparativ cu atribuțiile și codul 
deontologic al fiecărei profesii în parte și vă asigurăm că în perioada următoare 
lucrurile vor fi schimbate substanțial la nivel de atitudine pentru că se impune ca 
personalul Spitalului Județean de Urgență Buzău care are la dispoziție absolut 
toate dotările necesare și toate mijloacele prin care să-și facă treaba și să fie un 
mod de acordare a îngrijirilor la nivel net superior și profesional. Să se întâmple 
lucrul acesta ca și modificare a atitudinii cred că se impune ca personalul să dea 
dovadă de mai multă empatie pentru pacienți și aparținători.  

 
Domnul Dinu Cozmin: -  Domnul manager, dacă reușiți această premieră 

în România ar fi minunat. 
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Domnul Lucian Romașcanu: - Ieri în discuții am avut un punct destul de 
important, înțelegem tot: încărcarea, deficitul de medici pe anumite secții, 
stresul, amenințarea unor pacienți, scandal și așa mai departe dar nu vom 
înțelege niciodată și vă garantez, cu riscul de a pierde personal medical, se vor 
aplica sancțiuni pentru atitudini necorespunzătoare față de pacienți, cum prevede 
Codul Muncii, de la avertisment la comisie de disciplină. Dacă riscăm să pierdem 
oameni măcar rămânem cu cei care știu să trateze pentru că noi care nu suntem 
doctori și am fost pe alocuri pacienți știm că jumătate din boală se vindecă dacă 
cineva vorbește cu tine frumos, îți explică și arată compasiune și omenie. Deci vă 
asigur că nu mai lăsăm pe nimeni să țipe la nimeni nici între ei nici ei contra 
pacienților. Mulțumesc frumos! Alți colegi? 

 
Domnul Zoican Adrian: - Bună ziua! Mă numesc Adrian Zoican sunt medic 

urgentist. Mă bucur că suntem doi medici din Spitalul Județean în cadrul 
Consiliului Județean și că putem ajuta la îmbunătățirea activității și îmbunătățirea 
serviciilor medicale pentru populație. Amândoi am avut funcții de conducere în 
spital, eu șef de secție, domnul consilier județean Dedu a fost director medical 
într-o perioadă când era o situație destul de dificilă, perioada pandemiei. Eu o să 
fac o remarcă personală și vă pot spune că într-adevăr sunt multe nemulțumiri, 
sunt multe neajunsuri dar sunt și multe situații care sunt cumva izolate. În 
anumite perioade de acalmie lipsesc comentariile acelea negative, atacurile și prin 
prisma experienței politice și a campaniilor electorale de aproape 10 ani de zile 
pot să recunosc câteva atacuri. Unul a fost după numirea noului manager cu 
pediatria și nu mi se pare corect. Chiar am și spus-o, sunt anumiți indivizi, 
anumite grupări care oficial spun că sunt alături de instituție, alături de sistemul 
medical. Haideți să facem ceva și să fim măcar obiectivi pentru că la Buzău s-au 
realizat câteva lucruri care au crescut foarte mult nivelul actului medical. Politica 
în medicină sau managementul în medicină e un management pe termen lung. 
Adică nu poate veni domnul manager acum și peste jumătate de an să-i cerem 
socoteală. E vorba și de educația populației, e vorba și de răspunsul și 
responsabilitatea fiecărui factor decizional și de ce nu și politic legat de anumite 
evenimente. Deci să ne asumăm legat de actul medical anumite afirmații sau 
anumite atitudini pentru că mulți dintre dumneavoastră nu cunoașteți prin ce trec 
medicii și cadrele medicale în general pentru a rezolva anumite probleme. Iar 
responsabilitatea conducerii e și responsabilitatea dumneavoastră ca și consilieri 
județeni. Iar dacă sunt motive să fim mândri de ceva în Spitalul Județean ar trebui 
să fiți și dumneavoastră mândri, iar dacă e ceva care să ne facă să ne rușinăm 
atunci să vă rușinați și dumneavoastră. Adică oamenii din județul acesta ne -au 
votat ca să facem o treabă și noi ar trebui să punem umărul. Eu vă spun că în 
momentul în care venim și comunicăm anumite lucruri, da, ele există dar vă spun 
că sunt izolate, sunt mult mai multe succese. Eu cunosc și domnul manager poate 
să confirme că s-a încercat promovarea elementelor pozitive, care nu sunt 
cunoscute, și succeselor medicale care sunt realizate în ciuda lipsei de personal 
medical sau unor dotări și se fac lucruri minunate la Buzău, dar ele nu sunt 
cunoscute sau promovate dar în schimb când apare un eveniment negativ toți 
avem câte ceva de spus. Întotdeauna este loc pentru mai bine dar trebuie să 
punem toți umărul la asta. Vă mulțumesc! 
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Domnul Lucian Romașcanu: - Vă mulțumesc și eu, e important că avem 

doi distinși medici cu noi în consiliu. Facem tot ce ține de noi în condiții nu vesele 
pentru că Buzăul într-adevăr are înainte de toate dotarea tehnică și încadrarea 
cu medici la un nivel care să asigure actul medical corespunzător dar avem 
probleme la Nehoiu, avem probleme la Rm. Sărat. Toți acei pacienți care nu-și 
găsesc acolo soluțiile și tratamentul sunt trimiși către Buzău, e o încărcare 
artificială la Buzău, există și o adresabilitate către UPU peste normal din cauza 
evitării unui pas pe care eu îl văd obligatoriu, și nu am reușit să avem o discuție 
dar o să avem cu medicii de familie pentru că omul ar trebui să meargă întâi la 
medicul de familie și după aceea la UPU dacă e cu adevărat ceva important.  

Vă mulțumesc! 
Declar închise lucrările ședinței mulțumind-vă pentru participare. 
 
 
 
 

PREŞEDINTE, 

   LUCIAN ROMAȘCANU 

 

 

 

                             SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI BUZĂU, 

                                            MIHAI – LAURENŢIU GAVRILĂ 

  

 

   

 

 

 

 

                                                                Steno-tehnoredactat:   

                                                                 Șulă Steliana, Ardeleanu Andreea 
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